
 

 

 
 
 
 

Protokoll nr 10, §§ 157 – 175, 2018 

 
 

 
 

Protokoll från styrelsemöte i Svenska Jujutsufederationen 

Tid:   2018-09-03, kl. 21.00 – 22.10. 

Plats:   Skype. 

Närvarande:  Nico Christoforidis (kassör) 

   Johan Pettersson (sekreterare) 

   Mikael Sehlstedt (vice ordförande) 

   Isabelle Sarfati (ledamot) 

   Cicci Nyström (ledamot) 

   Håkan Linnarsson (ledamot) §§ 157 - 167 

   Jesper Kedjevåg (tjänstgörande suppleant) 

Ej närvarande:   Tobias Back (ordförande) 

   Emil Gustafsson (suppleant) 

   Håkan Linnarsson (ledamot) §§ 168 - 175 

      

§ 157. Mötets öppnande. 

Mikael Sehlstedt hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 158. Godkännande av föredragningslista. 

 

Styrelsens beslut 

Föredragningslistan kompletterades och godkändes. 

 

§ 159. Tjänstgörande suppleanter. 

Jesper Kedjevåg tjänstgör för Tobias Back. 

 

§ 160. Justering. 

 

Styrelsens beslut 

Isabelle Sarfati valdes att justera dagens protokoll. 
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§ 161. Föregående protokoll, 2018-08-13. 

 

Styrelsens beslut 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 162. Ekonomisk rapport. 

Nico Christoforidis gick igenom ekonomisk uppföljning till och med 2018-08-31. Den 

ekonomiska situationen är ansträngd.  

 

Nico Christoforidis gör ett utkast till budget för 2019 till nästa möte. 

 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

 

§ 163. Sportrådet. 

Sportrådet är utökat med Henrik Wendel och Sofia Billger. 

 

Arbetar med att ta fram en arrangörsguide med checklistor. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 164. Domarrådet. 

Diskuterat vilka domare som ska åka till JEM i Bologna, Italien, 26-28 oktober. 

Jonas Elfving och Cicci Nyström är uttagna att åka. 

 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

 

§ 165. Landslaget. 

JEM i Bologna blir en trupp på ca 11 tävlande. 

 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 
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§ 166. Föreningsrådet. 

Inget nytt inför detta möte. 

 

§ 167. Ungdomsrådet. 

Inget nytt inför detta möte. 

 

§ 168. Kommunikation. 

Efter diskussionen på senaste styrelsemötet har förslagen förfinats och vi har fått tre 

olika förslag att ta ställning till. Vi går på alternativ 2 och 3, men begär ett prov på med 

annan storlek på texten. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 169. Internationella frågor. 

Inget nytt inför detta möte. 

 

§ 170. Verksamhetsplan 2019. 

Vi behöver arbeta med 2019 års verksamhetsplan. Johan Pettersson skickar ut 

respektive avsnitt till ansvariga för att de ska uppdatera inför nästa år. 

 

Styrelsens beslut 

Johan Pettersson skickar ut till ansvariga. 

 

§ 171. VM 2018. 

Inget nytt inför detta möte. 

 

§ 172. Uppföljning av tidigare beslut. 

Vid förra styrelsemötet fick samtliga i styrelsen i uppgift att gå igenom uppföljningen 

inför detta möte. 

 

Listan genomgicks och uppdaterades. 

 

§ 173. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor fanns. 
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§ 174. Nästa möte 

1/10, 5/11 och 3/12. Samtliga möten kl. 21.00 över Skype. Ett fysiskt möte planeras 

hållas i samband med VM i Malmö. 

 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

 

§ 175. Mötets avslutande. 

Vice ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Johan Pettersson Mikael Sehlstedt Isabelle Sarfati 

Sekreterare  Vice ordförande Justerare 


